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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem került még sor a TOP-7.1.1-16-2016-00045 
pályázat támogatási szerződésének aláírására?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  Szegedi  Rendezvény  és  Médiaközpont  Nonprofit  Kft  TOP-7.1.1-16-2016-00045-ös
azonosítószámú  pályázata  2017.12.22-én  a  Magyar  Államkincstár  Központ  által  megküldött
levélben foglaltak szerint támogatásban részesült (IKT-2017-600-l1-00001477).

Az  Európai  Uniós  pályázatokhoz  kapcsolódó  eljárásrend  szerint  a  támogatásban  részesített
pályázatok esetében 90 nap áll rendelkezésre a Támogatási Szerződés megkötésére.

E pályázat esetében a Támogatási Szerződés Közreműködő Szervezet általi megküldésére a mai
nappal bezárólag nem került sor.

2018.04.11-én és 2018.08.18-án és 2018.11.15-én a Kedvezményezett információkéréseket küldött
Önöknek, amelyek egyikére sem érkezett semmilyen formában válasz.

Ez év február 5-én a Kedvezményezett által a hivatalos pályázati felületen (EPTK) feltett kérdésre a
Magyar  Államkincstár  Csongrád  Megyei  Igazgatóságától  azt  a  tájékoztatást  kapta  e-mail
formájában, hogy a pályázattal kapcsolatos kérdésekkel forduljanak az Irányító Hatósághoz, mert a
Közreműködő Szervezet nem rendelkezik információval pályázatról. Az Irányító Hatóság viszont a
feltett kérdésekre nem reagált.

Kérem Önt, hogy az elmúlt időszakban példa nélküli eljárás okairól szíveskedjen tájékoztatatni.

A pályázat megvalósítási tervében meghatározott projektelemek a szerződéskötés elhúzódása miatt
jelentős késésben vannak. Emiatt a Kedvezményezettnek rendkívül feszített ütemtervet kell tartani a
megvalósítás során, hogy a pályázatban foglalt projektek sikeresen megvalósuljanak.



A pályázatban  foglalt  fejlesztési  elképzelések  a  kiírásnak  megfelelően  széles  körű  társadalmi
egyeztetések eredményei, amely során a civil szervezetek, a város, helyi intézmények és a Szeged-
Csanádi Egyházmegye által benyújtott projektötletek is támogatásra kerültek.

Mindezek miatt kérem és kérdezem Miniszter Urat:

Szíveskedjen  tájékoztatni  a  támogatási  szerződés  aláírásának  késedelmi  okáról;  Illetve  a
projekt  előrehaladásának  érdekében  kérdezem,  mikor kerül  aláírásra  a  pozitívan  elbírált
program támogatási szerződése? 

Várom megtisztelő válaszát
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